

## Referat af bestyrelsesmøde i Aktivitetshuset Solhjem 14. sept. 2022 kl. 17:00

<b>Mødt var:</b> Kim Nygaard Hansen (KN), Erik Andresen (EA), Jørgen Vendelbo (JV), Jørgen Holt (JH), Elna Jensen (EJ), Joachim Bremer (JB), Hanne Vinther-Jensen (HV) <b>Fraværende:</b> Kresten Andersen (KA), Jørn Zyd Jensen (JZ)	
<b>1:</b>	<b>Velkomst</b>
	<i>EJ bød velkommen – EJ valgt som ordstyrer, KN valgt som referent.</i>
<b>2:</b>	<b>Godkendelse af referat fra sidste møde.</b>
	<i>Referat fra seneste møde den 3. aug. 2022 blev godkendt uden bemærkninger</i>
<b>3:</b>	<b>Kort status økonomi</b>
	<i>Der kom en kort gennemgang af økonomi. Der er et tilgodehavende på ca. kr. 14.000 og ubetalte regninger på ca. kr. 10.000. JB og KN kigger på forbrug af el og gas, og laver en nærmere undersøgelse af forbruget og vurderer hvordan vi skal fordele omkostningerne. Der er forsøgsvis sat timere på fryserne og køleskabe. Og vi kigger på at lukke for vandvarmere periodisk. Der bliver lavet retningslinjer der uddeles til lejere og brugere. Vi gennemgår forslag på kommende møde. Pga de usikre energipriser lukker vi for udlejning i de kommende 5 måneder, bortset fra de allerede planlagte udlejninger. Det blev besluttet at koble sig på fjernvarme. Så Solhjem tilmeldes fjernvarmeprojektet d.d.</i>
<b>4:</b>	<b>Tosogne</b>
	<i>Vi skal sikre at Tosogne kommer ud til alle. Vi annoncerer jo f.eks. med sommermarked og julemarked heri. Det seneste nummer blev ikke uddelt i tide og ikke omdelt på alle steder. Det kan have indvirkning på besøgstallet til f.eks. sommermarked og andre arrangementer. Vi vil overveje at uddele flyere til kommende markeder. Det kunne overvejes at sende Tosogne til tidligere Bjergbyboere. Vi kender alle nogen der gerne vil ha' bladet tilsendt. Joachim og Elna vil repræsentere UH og Solhjem på kommende landsbyrådsmøde.</i>
<b>5:</b>	<b>Arrangementer</b>
	<i>Der var et skuffende antal besøgende til Arrangement med landsbyrådet den 13-14. august på skolen? Kan skyldes forskellige ting. KN foreslår at man skriver en kort beskrivelse af hver forening, evt. med et billede og bringer det i Tosogne, måske en gang om året. Sommermarked den 20. og 21. august forløb rigtig godt, der kunne dog have været flere besøgende? Inden for 14 dage vil vi afholde møde med A-team omkring forberedelse og afvikling af julemarked. Der er allerede tilmeldt flere udstillere.</i>
<b>6:</b>	<b>Fondsansøgninger</b>
	<i>Der er lavet ansøgning til Velux-fonden vedr. varmepumpe og energioptimering. Der arbejdes på ansøgninger til etablering af ny overetage på østfløj.</i>
<b>7:</b>	<b>Arbejdsopgaver til bestyrelse, A-team og "de grå"</b>
	<i>A-team har gennemgået værelsesfløjen, der skal males i nogle rum og i gang, der skal lægges nye gulve nogle steder. Men der laves en liste af ønsker ude og inde som kan laves i efteråret og vinteren af "De grå" og de der har lyst. Vi skal beslutte hvilken slags gulv der skal lægges, og om Garant skal lægge gulve. Vi skal også se på skabe til dukkehus i forgang.</i>
<b>8:</b>	<b>Eventuelt...</b>
	<i>Næste best.møde aftalt til 9.nov. Kl. 17.00</i>

Referent: Kim Nygaard Hansen